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Motion om solcellstak på Huddinges infartsparkeringar 
Huddinge kommun har en hög ambition när det kommer till utbyggnad av solceller. Huddinge 
Samhällsfastigheter har en handlingsplan för att installerad effekt av solceller ska uppgå till 2 GW till 
2025, Huge Bostäder har arbetat fram en modell för solceller i nyproduktion och i samband med 
andra projekt som exempelvis stamrenovering, och arbete har påbörjats för att fler fastighetsägare 
ska kunna sätta upp solceller på taken. Med den nya, högre, prisnivån på el har solceller blivit en 
attraktivare investering med högre avkastning på investerat kapital. 

Det finns fler ytor i Huddinge som skulle kunna lämpa sig för solceller. Infartsparkeringarna i 
anslutning till pendeltågsstationerna utgör stora ytor, där byggnation av solceller skulle uppfylla två 
syften: öka elproduktionen samt ge bilarna skugga på sommaren och skydd mot regn och snö. Vidare 
är infartsparkeringarna i dag inte särskilt estetiskt tilltalande, solceller skulle kunna vara ett positivt 
inslag i stadsbilden. 

En annan fördel med att nyttja infartsparkeringarna är att planeringsarbetet för utbyggnad av 
solceller blir lättare. Det går att succesivt bygga ut efter behov eller andra förutsättningar samt att 
det ger ett standardiserat byggförfarande. Det bör därutöver underlätta för etablering av fler 
laddningsplatser på infartsparkeringarna. 

 

Med anledning av ovanstående föreslår Sverigedemokraterna: 

Att lämplig förvaltning eller bolag får i uppdrag att ta fram en förstudie för att ta reda på de 
ekonomiska förutsättningarna att anlägga solcellstak på en eller flera av Huddinges 
infartsparkeringar. 
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